



UNIVERSITI PERTAHANAN NASIONAL MALAYSIA (UPNM)

KENYATAAN TENDER

Tender adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang telah berdaftar dengan Universiti Pertahanan Nasional Malaysia (UPNM) dan Kementerian Kewangan Malaysia (KKM) di bawah bidang yang berkaitan dan pendaftarannya masih lagi berkuatkuasa bagi tawaran seperti berikut:-

No. RUJ. & Tarikh Tender	Kelulusan/ Jeda/ Ajil Tender	Taklimat/ Lawatan Tapak/ No. Peti Tender	Harga Dokumen Tender
UPNM(PB) 03.03/01(2014)(21) - MEMBEKAL, MENGHANTAR, MEMASANG, MENGUJITUALIAH, LATIHAN DAN MENYELENGGARA PERALATAN CNC EDM WIRECUT MACHINE UNTUK KEGUNAAN JABATAN KEJURUTERAAN MEKANIKAL, FAKULTI KEJURUTERAAN/ UNIVERSITI PERTAHANAN NASIONAL MALAYSIA	Berdaftar Dengan Kementerian Kewangan Malaysia (KKM) K88 Bidang: 060501/ 060502/ 130101/ 210101/ 210103	Taklimat & Lawatan Tapak adalah DIWAJIBKAN iaitu berkumpul di Makmal Fab/Meke pada 11 Disember 2014 (Khamis) jam 10:30 pagi (yang telah berdaftar dengan UPNM sahaja) Tarikh Tutup: 5 Januari 2015 pada atau sebelum jam 12.00 tengah hari Peti Tender No. 1	RM50.00 (Tidak akan dikembalikan)

Dokumen majalah tender boleh diemak dan dibeli pada 11 Disember 2014 (selepas menhadiri lawatan tapak) pada waktu pejabat di Jabatan Bendahari Aras 1, Bangunan Canselori, UPNM. Bayaran dokumen tawaran hendaklah dibayar dalam bentuk Draft Bank/Kiriman Wang/Wang Pos atas nama Bendahari, Universiti Pertahanan Nasional Malaysia (bayaran ini tidak akan dikembalikan).

Sijil Pendaftaran Kementerian Kewangan Malaysia (KKM) akan diemak secara online di www.eperolehan.gov.my. Bagi pembekal-pembekal yang memerlukan borang-borang rasmi dokumen sebut harga dalam bentuk "soft copy", bayaran tambahan sebanyak RM10.00 (Ringgit Malaysia: Sepuluh Sahaja) dalam bentuk Wang Pos/Kiriman Wang/Draft Bank dibayar atas nama Bendahari, Universiti Pertahanan Nasional Malaysia yang tidak akan dikembalikan.

Dokumen tender yang lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bermeten dan dimasukkan ke dalam Peti Tender di Jabatan Bendahari, Aras 1, Bangunan Canselori, Universiti Pertahanan Nasional Malaysia, Kem Sungai Besi, 57000 Kuala Lumpur pada atau sebelum jam 12.00 tengah hari pada tarikh yang dinyatakan di atas. Tawaran yang lewat tidak akan dipertimbangkan.